
Erhvervsudvalget

Til: Erhvervsministeren

Dato: 4. februar 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Spørgsmål 182
Vil ministeren oplyse, om sagsbehandlingstiden for corona-kompensationer er en måned 
eller derover, og i så fald hvorfor? Vil ministeren også kommentere henvendelser om, at 
Erhvervsstyrelsen sender breve til virksomhederne med besked om, at de mangler at ind-
sende supplerende oplysninge,r i sidste øjeblik inden fristen udløber, og tilsyneladende 
uden at der er set på den pågældende ansøgning?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Mona Juul (KF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Mona.Juul@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Anni Matthiesen
formand
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